
 

 

Treść interpelacji radnego Łukasza Kudlickiego  

w sprawie potrzeby zmiany organizacji ruchu na niebezpiecznych skrzyżowaniach 

z drogą wojewódzką 801 Warszawa-Puławy oraz budowy drogi w nowym śladzie 

na terenie Gminy Józefów 

8 września 2022 r. w Urzędzie Miasta Józefowa odbyło się wyjazdowe posiedzenie Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Przeciwdziałania Bezrobociu Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego, poświęcone sytuacji bezpieczeństwa na drodze wojewódzkiej 801 Warszawa-
Puławy na odcinku jej przebiegu w Gminie Józefów. Posiedzenie odbyło się z udziałem licznie 
zgromadzonych Mieszkańców Józefowa, którzy przedstawili problemy związane z zagrożeniami 
bezpieczeństwa użytkowników drogi wojewódzkiej 801 (ul. Nadwiślańskiej w Józefowie) w rejonie 
jej skrzyżowań z ul. Graniczną, ul. Kard. S Wyszyńskiego i ul. Górczewską w Józefowie. Niestety, 
zaproszeni na posiedzenie Komisji przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego i MZDW nie udzielili 
informacji na temat propozycji doraźnych i docelowych rozwiązań (wraz z terminami ich realizacji)  
dla poprawy bezpieczeństwa ruchu na drodze 801 w rejonie skrzyżowań wskazanych przez 
Mieszkańców.  

Wobec powyższego zwracam się o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Kiedy zostanie rozpoczęta, a kiedy skończy się budowa odcinka drogi 801 
w projektowanym od kilku dekad nowym śladzie na terenie Gminy Józefów? 

2. Kiedy i w jaki sposób, poprzez działania doraźne, zostaną poprawione warunki 
bezpieczeństwa ruchu drogowego w rejonie wskazanych wyżej skrzyżowań DW801 
(ul. Nadwiślańskiej w Józefowie) z ul. Graniczną, ul. Kard. S. Wyszyńskiego i 
ul. Górczewską? 

3. Jakie konkretne działania podejmował MZDW w reakcji na informacje z Urzędu Miasta 
Józefowa Policji na temat bardzo dużej liczby zdarzeń drogowych na DW801 w Gminie 
Józefów? 


